
 

Beantwoording raadsvraag LLB 31 mei en 28 juni 
 

Datum  13 september 2022 

Fractie LLB, de heer Nijhoff 

Onderwerp Golfbaan Spijk 

 

Vraag 1 

De heer Nijhoff  heeft tijdens de raadsvergadering van 31 mei jl. gevraagd naar de stand van zaken m.b.t. de 

golfbaan Spijk. “Er wordt op dit moment grond aangereden, omwonenden maken zich zorgen.”  

Op deze vraag is eerder antwoord gegeven op 14 juni jl. Volgens de heer Nijhoff was dit antwoord gericht op het 

proces van de grondaanvoer. De heer Nijhoff heeft daarom op 28 juni jl. zijn vraag opnieuw geformuleerd: Wat 

voor grond wordt er aangereden en refereert daarbij naar een locatie in Friesland waar wit schuim naar boven 

zou komen. 

 

Antwoord: 

De grond die wordt aangereden is bedoeld voor de opbouw van de geluidwal en moet conform het plan van 

aanpak dat tussen college, aannemer en eigenaar is overeengekomen, voldoen aan de technische vereisten om 

de staalslakken te dragen die hier bovenop komen. Omdat de geluidswal een zogeheten grootschalige 

bodemtoepassing (GBT) is, mag er volgens het Besluit bodemkwaliteit licht verontreinigde grond worden 

gebruikt voor de aanleg. De milieu hygiënische kwaliteit van deze grond moet voldoen aan klasse Industrie of 

schoner. Iedere aan te voeren partij grond moet voorzien zijn van een kwaliteitsverklaring en moet vooraf 

worden gemeld bij de ODR zoals eerder aangegeven. Bij twijfel over de kwaliteit of herkomst van een partij 

grond mag deze niet worden gebruikt in het werk. De toezichthouder van de ODR controleert wekelijks op locatie 

of wat er aan grond wordt aangevoerd overeenkomt met wat er is gemeld en goedgekeurd. Op deze locatie is 

geen sprake van wit schuim dat uit de grond zou komen. 
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